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VERSLAG VAN DE OPENBARE VERGADERING D.D. 29 MEI 2008 VAN DE 

COMMISSIE BEHEER HAARLEM 

 

Aanwezige leden en plaatsvervangende leden: 

De heren M. Aynan (PvdA), J.W. van de Manakker (SP), G. van der Spoel (CU/SGP), C.A.S. 

de Vries (Partij Spaarnestad), J. Vrugt (Axielijst), C.V. Wiersma (CDA) en de dames P.J. 

Bosma-Piek (VVD), M. Funnekotter-Noordam (VVD), T.E.M. Hoffmans (GL), A.L.M.G. de 

Jong (GL), M.J.M. Keesstra-Tiggelman (CDA), J. Langenacker (PvdA), D. de Leeuw-de 

Kleuver (SP), L.C. van Zetten (D66) 

 

Afwezige leden: J.A. Bawits, M. Zoon 

 

Mede aanwezig: De heren M. Divendal (wethouder), J.J. Visser (voorzitter) en de dames M. 

Blaauboer (secretaris), D. Verbeten (Notuleerservice Nederland) 

 

1.  Opening en mededelingen voorzitter 

 

De voorzitter opent de vergadering om 17.00 uur en heet allen welkom. Mededelingen: 

- De vergadering tot 18.40 uur is gepland vanwege de gezamenlijke 

commissievergadering van Bestuur en Samenleving over het rapport Radius. 

- Op vrijdag 27 juni 2008 komt er een delegatie uit de gemeente Amersfoort op bezoek 

voor de stadswandeling autoluwe binnenstad. De commissieleden zijn welkom om 

zich hierbij aan te sluiten. 

 

2. Spreektijd voor belangstellenden 
 

De heer Van de Laagmaat spreekt in over de stank rondom de Leidsevaart, tussen de 

Randweg en de Pijlslaan. De bewoners hebben door middel van een brief hun beklag over de 

rioolstank binnen en buiten hun huizen gedaan en vragen het college om een oplossing te 

zoeken. De stank leidt ook tot gezondheidsproblemen. De situatie bestaat al sinds de 

herprofilering van de Leidsevaart. Aanvankelijk stonk het af en toe, maar nu stinkt het 

regelmatig. Het probleem schijnt zich ook buiten de Leidsevaart voor te doen. De bewoners 

hebben dit probleem al eerder aangekaart, maar kennelijk is de informatie niet doorgegeven. 

In oktober hebben de heer en mevrouw Van den Berg de problemen geïnventariseerd. De 

technisch beheerder Riolering heeft hier niets mee gedaan. Er werd gewezen op problemen 

met de rioolzuivering in Zandvoort, maar uit telefonisch contact met de gemeente Zandvoort 

blijkt dit niet het geval te zijn. Incidenteel heeft een loodgieter een lek vastgesteld. Hij ziet dit 

als een manier om de problemen op de bewoners af te wentelen. Hij roept de commissie op 

om het college een onderzoek te laten uitvoeren en contact op te nemen met het 

Hoogheemraadschap Rijnland, dat verantwoordelijk is voor het transport van het afvalwater. 

Het college heeft vanochtend een schriftelijke reactie op de brief gegeven. Het lijkt erop dat 

de gemeente de bewoners met een kluitje in het riet wil sturen. Tot slot leest hij een aantal 

citaten van bewoners over de stank voor. 

Desgevraagd hoopt hij dat de gemeente in het onderzoek naar de stank ook de 

gezondheidsproblemen betrekt. Hij heeft begrepen dat de GGD een onderzoek instelt. Hij 

heeft het hoogheemraadschap een afschrift van de brief aan het college van B en W gestuurd. 

 

Wethouder Divendal zegt toe dat de commissie de bewonersbrief en de reactie van het 

college krijgt. Het gaat om een technisch probleem, dat niet direct kan worden opgelost. De 

getroffen maatregelen zijn niet toereikend, zodat nu naar een structurele oplossing wordt 

gezocht. Het is de verwachting dat de stank verdwijnt als de persleiding gereed is. Hij is 

bereid om hier in de volgende commissie op terug te komen. 

 

3. Vaststellen agenda 
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De agenda wordt conform vastgesteld. 

 

4. Conceptverslag van de commissie Beheer d.d. 24 april 2008 
 

Het verslag van de commissie Beheer van 24 april 2008 wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

Mevrouw De Jong begrijpt dat de muurvarens Spaarndamseweg worden verplaatst. Er 

bestaan mogelijkheden om de biotoop te behouden en de varens op dezelfde plek terug te 

plaatsen. Zij zal de betreffende ambtenaar hierover informeren. 

Zij zou graag zien dat het fietspad bij het Wilsonplein wordt geasfalteerd. 

 

Wethouder Divendal geeft aan dat het fietspad, conform de motie, wordt geasfalteerd. 

 

Mevrouw Van Zetten spreekt haar complimenten uit over de manier waarop met haar 

opmerking over de vuilnisbak voor de parfumerie in de Grote Houtstraat is omgegaan. 

 

Mevrouw Bosma constateert dat de werkzaamheden aan de Kinderhuissingel nog steeds stil 

liggen. Zij pleit ervoor om de werkzaamheden zo snel mogelijk te hervatten. 

 

Wethouder Divendal deelt mee dat de commissie een brief krijgt over de rechtszaak rondom 

de Kinderhuisbrug. Deze kwestie heeft niet tot de vertraging bij de Kinderhuissingel geleid. 

De bewoners maken zich zorgen over het plaatsen van de damwanden, waardoor nieuwe 

onderzoeken nodig waren. De werkzaamheden starten op zeer korte termijn, maar zullen pas 

na de bouwvak worden afgerond. Een klein stukje van de Kinderhuissingel blijft over. De 

bewoners krijgen over ongeveer twee weken een brief over de voortgang. 

 

De heer Van de Manakker vraagt wanneer de vragen over de Cronjéstraat worden 

beantwoord. 

 

Wethouder Divendal zegt dat in overleg met de ondernemersvereniging parkeerplekken voor 

invaliden zijn aangewezen. Desgevraagd zegt hij dat de kosten voor verzinkbare palen in de 

kadernota terugkomen. 

 

5. Inventarisatie rondvraag en mededelingen voor leden en collegeleden 
 

Wethouder Divendal deelt mee dat de commissie drie brieven van het college ontvangt over 

de voortgang rondom groen, verkeersveiligheid en Haarlem Schoon. 

Verder is er een verzoek binnengekomen van het comité Autoloze Zondag om een kleine 

bijdrage van de gemeente. Uiteindelijk blijkt de bijdrage echter 50.000 euro te bedragen. Hij 

betwijfelt of de gemeente dit bedrag moet toekennen en wil het comité voorstellen om het 

autogebruik in de Week van de Vooruitgang mee te nemen. 

 

6. Meerjarenprogramma Openbare Ruimte, Groen en Verkeer 2008-2011 
 

De heer Van de Manakker bevreemdt het dat in het gewijzigde stuk staat dat het 

uitvoeringskrediet voor de Spaarndamseweg, de bergbezinkbassins en het riool is vastgesteld 

in dit meerjarenprogramma. Bestaat er garantie dat de externe krachten beschikbaar zijn tegen 

de tijd dat de werkzaamheden aanvangen? Er wordt karig geïnvesteerd in de speelplekken 

voor de jeugd. Wanneer krijgt de commissie het speelplan? In het stuk staat dat 

besluitvorming over een bepaald onderwerp in de kadernota plaatsvindt, maar hij kan dit niet 

terugvinden in de kadernota. Verder worden de Buitenrustbruggen drie keer in het stuk 

vermeld en de Schipholweg/Amerikaweg wordt twee keer genoemd. Hoe zit dat? 

 

Wethouder Divendal licht toe dat de raad verschillende momenten heeft om geld uit te geven, 

namelijk bij het IP en de begroting. Hij stelt voor om in het vervolg duidelijk aan te geven 
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wanneer de raad een besluit neemt of genomen heeft. De uitgaven worden in het 

investeringsprogramma, dat deel uitmaakt van de kadernota, gedaan. 

Als iets op de grens ligt van meerdere wijken, dan wordt het bij al die wijken genoemd. Het 

meerjarenprogramma vormt namelijk het kader voor het staduitvoeringsprogramma. Uiteraard 

worden de zaken slechts een keer uitgevoerd. 

Het bedrag voor speelplekken is vrij substantieel voor het onderhoud en investeringen. De 

commissie ontvangt dit jaar het geactualiseerde speelruimteplan.  

De tijdelijke krachten werken goed. Ongeveer de helft daarvan stroomt in naar vacatures, 

zonder dat de gemeente bemiddelingskosten betaalt. 

 

De heer Wiersma vraagt of er voor het herstel van de Haarlemmerhout de komende jaren 

geen geld uitgetrokken wordt. Wordt de 5000 euro voor de vijver in Delftwijk doorgeschoven 

naar 2009? Het college maakt geld vrij voor camera´s bij verzinkbare palen. Er is afgesproken 

dat eerst een aanvraag aan de commissie Bestuur moet worden voorgelegd voor het plaatsen 

van camera’s. Deze camera’s kunnen namelijk ook voor andere doeleinden worden gebruikt. 

 

Wethouder Divendal zegt dat de reserveringen voor de Haarlemmerhout in het totale 

programma zijn opgenomen. De investeringspost heroriëntatie groen, grootschalig groen, 

renovatie is niet specifiek voor een park. Hieruit komen ook de investeringen voor de 

Haarlemmerhout. Hetzelfde geldt voor de verhardingen en het straatmeubilair. Voor een 

aantal parken en gebieden zijn al visies ontwikkeld. Als het plan van uitgangspunten voor de 

Haarlemmerhout wordt vastgesteld, dan worden hiervoor bedragen uit de algemene posten 

overgeheveld specifiek voor de Haarlemmerhout.  

Als een investering over meerdere jaren verspreid is, dan blijft het geld staan tot het project is 

afgerond. Dat geldt ook voor de vijver in Delftwijk.  

Hij zal nagaan wat de afspraken rondom het plaatsen van camera’s zijn. 

 

De heer Hendriks vult aan dat camera´s gericht op sociale veiligheid eerst in de commissie 

Bestuur moeten komen. Deze camera´s maken deel uit van de technische installatie van de 

verzinkbare palen en worden niet voor andere doeleinden gebruikt. 

 

Mevrouw Bosma valt het op dat getoetst wordt op de bereikbaarheid. Zij merkt daar niets van 

in de stad. Zij wacht al geruime tijd op het verkeerscirculatieplan. Desgevraagd zegt zij het 

achterstallig onderhoud te willen aanpakken, maar zij ziet de toets op de bereikbaarheid niet 

terug in de uitvoering. Zij zou graag zien dat het investeringsniveau op de doelstelling van 

70% komt te liggen om het achterstallig onderhoud in te lopen. Hoe wordt dat bereikt? 

Desgevraagd constateert zij dat externe inhuur nodig is om het investeringsniveau te halen. 

Zij is geen voorstander van een formatietoename. Zij mist in het programma de upgrade van 

de Spaarnwoudestraat. Wat betekent het dat de groenstructuurplannen open staan? Het is 

jammer dat de gelden voor de fietsroutes een jaar worden opgeschoven, terwijl de gemeente 

op een vrij eenvoudige manier geld van de provincie kan inzetten. Waarom is in de 

Zuiderhout/Spaarneoever een trottoir gepland? Het advies van DWS om de bomen in de 

Verspronckweg niet te kappen vanwege de herinrichting spoort niet met de opgenomen kap in 

het meerjarenprogramma. De Belgiëlaan wordt volgend jaar een fietsstraat, terwijl dit zou 

worden gekoppeld aan de geplande woningbouw. 

 

Wethouder Divendal geeft aan dat de gemeente plannen maakt waarvoor zij geen geld heeft. 

Daardoor heeft de gebiedscommissie 1,4 miljoen euro subsidie voor de Verenigde Polders 

voorgesteld aan GS. De gemeente moet dus eerst plannen maken om geld te krijgen. Op 

dezelfde manier worden de grote parken en gebieden aangepakt. De fietsroute onder de 

Buitenrustbruggen kan waarschijnlijk gesubsidieerd worden vanuit Bonroute. De provincie 

heeft een aantal prioriteiten aangewezen op grond van het plan van de Fietsersbond. Die 

prioriteiten worden uitgevoerd. 

Wat het investeringsniveau betreft is het afrekenpercentage gebaseerd op de begroting. Om 

70% wordt in het begin een volume van 120% gehaald, zodat de gemeente werk in voorraad 
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heeft en bij tegenvallers niet direct onder de 70% zakt. De gemeente voldoet wel aan de 

afspraken voor het dagelijks beheer van groen, straatmeubilair et cetera.  

Het verkeerscirculatieplan voor de binnenstad wordt binnenkort besproken. De 

bereikbaarheid wordt beter, maar gelet op het inlopen van het achterstallig onderhoud blijft er 

de komende tijd sprake van overlast en knelpunten. 

Het college heeft het advies over de Verspronckweg overgenomen. 

Het stukje trottoir Zuiderhout/Spaarneoever wordt op verzoek van de gebruikers aangelegd. 

De Spaarnwoudestraat wordt in 2009 in het meerjarenprogramma opgenomen. 

 

Mevrouw Van Zetten zegt dat de afgelopen tijd veel op papier is gebeurd wat nu in praktijk 

moet worden gebracht. Zij maakt zich zorgen over de onderbesteding en het personeel. In het 

stuk worden groen en bomen veelvuldig vervangen voor een beter straatbeeld, terwijl de 

bomen ontzien moeten worden. Het college heeft beloofd dat papier en glas in met name de 

Zuiderhout voor de zomer van 2007 ondergronds ingezameld zouden worden. Dat is niet 

gebeurd. Spaarnelanden heeft niet aan de prestatieafspraken voldaan. Wat doet de wethouder 

hieraan? 

 

De heer Van der Spoel is blij dat eindelijk wordt gestart met het onderhoud aan kademuren 

en bruggen. Hij hoopt dat het college de planning kan waarmaken. 

 

Mevrouw Langenacker juicht de extra maatregelen om het investeringsniveau van 70% te 

halen toe. Het meerjarenprogramma voldoet redelijk goed aan de maatregelen in het plan 

Realiseringspercentage Investeringen 2007. Worden naast inhuur van personeel ook 

activiteiten uitbesteed? De overige punten uit het plan komen niet direct terug in het 

programma. Zij pleit ervoor om die vanaf nu in de projecten op te nemen.  

 

Wethouder Divendal nodigt mevrouw Van Zetten uit om samen met hem rond de zomer de 

eerste fles in de ondergrondse bak aan de Churchilllaan te deponeren. In de brief over 

Haarlem Schoon staan alle afspraken met Spaarnelanden. 

De gemeente besteedt meer uit, zoals de uitvoering van bestekken en door middel van design 

en construct. 

 

7. Vrijgeven voorlopig ontwerp fly-overs voor inspraak 
 

Een aantal commissieleden verlaat de vergadering in verband met de gezamenlijke 

commissievergadering van Bestuur en Samenleving. 

 

Mevrouw Bosma is blij dat rekening gehouden wordt met de mogelijkheid van dubbele rails. 

Wordt deze mogelijkheid verder ontwikkeld wanneer het gebied rondom het toekomstige 

stadion wordt aangepakt? 

 

Wethouder Divendal bevestigt dat bij de bouw rekening gehouden wordt met dubbelspoor. 

Bij de ontwikkelingen van het gebied wordt hier ook rekening mee gehouden. Momenteel 

worden gesprekken gevoerd met ProRail om te investeren in het station. 

 

De heer Van de Manakker vraagt waarom er geen bussen over de fly-overs zullen rijden en 

welke maatregelen er moeten worden getroffen om dit in de toekomst wel mogelijk te maken.  

 

Wethouder Divendal antwoordt dat er wel bussen over de fly-overs rijden, maar dat er geen 

aparte busstrook komt. Hij zal dit nog eens goed nagaan. 

 

De heer Wiersma begrijpt dat de Oostweg en Schoterbrug klaar zijn voordat de fly-overs 

worden gebouwd. 
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Wethouder Divendal zegt dat dit een constatering is. Er bestaat geen koppeling tussen de 

werkzaamheden. 

 

8. Vaststellen definitief ontwerp woonomgevingplannen 
 

De heer Nusselder spreekt in namens de wijkraad Garenkokerskwartier. De wijkraad vindt 

dat er een zeer werkbaar document voorligt en hij spreekt zijn complimenten uit. Tijdens de 

bewonersavonden kwam echter duidelijk een aversie tegen de verkeersdrempels naar voren. 

Men trekt de noodzaak in twijfel en is bang voor overlast en schade aan de woningen als 

gevolg van trillingen. Hij hoopt dat hierover op een verstandige, constructieve en niet-rigide 

manier met de bewoners wordt overlegd. Voorts spreekt het WOP over de wenselijkheid van 

een rustig straatbeeld. Hij pleit ervoor om de bestaande materialen, zoals klinkers en 

trottoirbanden, waar mogelijk in de wijk te hergebruiken. Hij acht het van grote waarde als 

het vastleggen van de projectplannen met de bewoners en wijkraad wordt besproken en de 

commissie hierbij een stem blijft houden. 

Desgevraagd zegt hij dat bewoners die vlakbij een drempel wonen trillingen in hun huizen 

ervaren. Men vreest dat deze trillingen schade aan de huizen veroorzaken. 

 

Mevrouw Van Zetten heeft geen behoefte om op het onderwerp te reageren, hoewel zij heeft 

verzocht om het punt te agenderen.  

 

De heer Aynan vindt het vreemd dat mevrouw Van Zetten het onderwerp heeft geagendeerd, 

terwijl zij geen behoefte heeft om het te bespreken. 

 

De heer Wiersma vraagt of alle bomen die gekapt worden, herplant worden. 

 

Mevrouw De Jong spreekt haar zorg uit over het verbeteren van het rommelige straat- en 

groenbeeld. Zij pleit ervoor om de bestaande bomen te sparen en een boom pas te vervangen 

bij bijvoorbeeld ziekte. 

 

De heer Aynan complimenteert het college met het feit dat de bewoners gehoord zijn. Het 

Garenkokerskwartier is aangeduid als 30km-zone, maar is niet als zondanig herkenbaar. Wat 

wordt daaraan gedaan? Hoe uit het zich dat de Duvenvoordestraat onderdeel is van de 

fietsroute? De verkeersborden moedigen aan om half op het trottoir te parkeren, terwijl dit als 

een probleem wordt ervaren. Straatbomen dienen qua maat te passen in het profiel. Worden te 

grote bomen gekapt? Wat is de leesbaarheid van een straat? Als het niet mogelijk is om 

straatbomen te plaatsen, dan wordt ander groen geplant. Verderop staat dat voor eenheid 

wordt gepleit. Hoe rijmt dit met elkaar? Bij de herinrichting kan worden meegenomen dat er 

iets met de stoep gedaan wordt. 

 

Mevrouw De Leeuw vindt het een goed plan. Zij pleit voor uitbreiding van de 

speelvoorzieningen in de Gaalstraat. Verder lijkt het haar goed om twee ondergrondse 

afvalcontainers naast elkaar te plaatsen om schade aan auto’s te voorkomen. 

 

De heer Vrugt vraagt aandacht voor de beweegruimte voor rolstoelen en kinderwagens langs 

de Garenkokerskade. 

 

Wethouder Divendal bevestigt dat de bomen een-op-een herplant worden. De bewoners 

worden betrokken bij de inrichting. De kwaliteit van de bomen is bepalend bij eventuele 

vervanging. Gezonde bomen worden dus niet zomaar gekapt ten behoeve van een rustiger 

straatbeeld.  

Het WOP geeft ook de dilemma’s in de wijk weer. Voor het straatbeeld is het parkeren op de 

stoep niet mooi, maar het kan niet anders. De straat is te smal om het parkeren op de stoep te 

wijzigen. Ook het planten van straatbomen en ander groen is maatwerk. Men kiest voor 

bomen die niet zo groot worden dat de huizen geen licht meer krijgen. Desgevraagd 



Verslag van de vergadering 

commissie Beheer van 29 mei 2008  - 6 - 

antwoordt hij dat de ondergrondse maatregelen te maken hebben met de kwaliteit van de 

ondergrond voor bomen en met de kabels en leidingen.  

De leesbaarheid van de straat heeft te maken met zichtlijnen en een ordentelijke inrichting. De 

30km-zone wordt in het ontwerp meegenomen. Er komen steeds meer totaalgebieden met 

30km-zone, zodat alleen aan de randen borden hoeven te worden geplaatst. Desgevraagd zegt 

hij dat bewoners soms om drempels vragen om de veiligheid in de wijk te bevorderen. 

Daarnaast kan een drempel deel uitmaken van de inrichting van een 30km-zone. 

De Duvenvoordestraat maakt deel uit van een toeristisch aantrekkelijke fietsroute. 

Hij neemt de punten van de SP-fractie en de Axielijst mee in de uitwerking. 

 

9. Beantwoording door wethouder Divendal van de vragen m.b.t. het inzamelen van 

 gft-afval 
 

Mevrouw Hoffmans constateert dat er geen gft-bakken bij de ondergrondse inzameling 

komen. In de krant stond een artikel over het succesvol winnen van biogas uit gft-afval. Zij is 

bang dat Haarlem op dit punt kansen laat liggen. Zij wil graag een keer over biogas praten. 

 

Wethouder Divendal zegt dat ondergrondse bakken voor gft-afval onwenselijk zijn vanwege 

de stankoverlast. De gemeente blijft echter werken met de groenbakken, ook op de locaties 

waar ondergronds afval wordt ingezameld, behalve op de locaties waar het gft-afval ernstig 

vervuild is. Hij vindt het een goed idee om over biogas te spreken. 

 

10. Beantwoording door wethouder Divendal van vragen m.b.t. ondergronds inzamelen 

 van papier en glas 
 

Het onderwerp is afgedaan bij de behandeling van het meerjarenprogramma Openbare 

Ruimte, Groen en Verkeer 2008-2011. 

 

11.  Agenda komende commissievergadering(en) 
 

Voor de geagendeerde stukken wordt verwezen naar de agenda voor de vergadering van 12 juni 2008. 

 

Voorts wordt op verzoek van de VVD het Provinciaal Verkeers- en Vervoersplan 2007-2013 geagendeerd. 

 

12.  Rondvraag 
 

De heer Aynan heeft vijftien weken geleden aan wethouder Van Velzen gevraagd of de 

verlichting in de welkomstborden kon worden gemaakt. Dit is nog niet gebeurd. 

Zwembad de Houtvaart is niet toegankelijk voor rolstoelen en kinderwagens. Wat wordt 

daaraan gedaan? 

 

Wethouder Divendal zegt toe dat de verlichting wordt vervangen.  

Hij zal de toegankelijkheid van de Houtvaart bekijken en komt hierop terug. 

 

Mevrouw Langenacker vraagt of het college wordt betrokken bij de mogelijke 

heringebruikname van de Kolksluis Spaarndam en zo ja, op welke manier. 

 

Wethouder Divendal antwoordt dat het college het initiatiefvoorstel van de dorpsraad en de 

omwonenden steunt. Hij heeft Rijnland voorgesteld om dit mogelijk te maken. 

 

De heer Wiersma vraagt of de informatie in het krantenartikel over de zorgboerderij in 

Noord-Akendam klopt, aangezien wethouder Nieuwenburg heeft aangegeven dat de gemeente 

geen gesprekken met het saunabedrijf voert. 
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Wethouder Divendal heeft de indruk dat de informatie klopt, hoewel er wel nieuwe 

informatie in het artikel staat. Partijen die een plan willen indienen, worden door de gemeente 

te woord gestaan over de plantechnische zaken. Dat geldt ook voor het saunabedrijf. 

 

Mevrouw Funnekotter merkt op dat in de vorige bestuursperiode aan de bewoners toegezegd 

is dat er bloembakken en dergelijke langs de Leidsevaart worden geplaatst. Hoe staat het 

daarmee? 

 

Wethouder Divendal zal dit uitzoeken. 

 

Mevrouw Van Zetten verzoekt om na te gaan of de grasmaaimachines bot zijn.  

Wanneer worden de fietsenrekken in de Grote Houtstraat geplaatst?  

De belijning en haaientanden bij het Houtplein zijn afgesleten. Wanneer wordt dit aangepakt? 

 

Mevrouw Bosma vindt de verhoging in de Grote Houtstraat verkeersonveilig, met name voor 

invaliden. Kan daar iets aan gedaan worden? 

 

Wethouder Divendal zal nagaan of de grasmaaimachines bot zijn en waarom de fietsenrekken 

in de Grote Houtstraat nog niet zijn teruggeplaatst. 

Hij zal de commissie informeren over de ervaringen met de klusteams en of de klussenbussen 

bijvoorbeeld ook kunnen worden ingezet voor de belijning. Desgevraagd zegt hij dat het team 

wellicht ook kan worden ingezet voor de vervanging van verlichting, mits de lampen niet van 

Nuon zijn.  

De verhoging in de Grote Houtstraat is nog niet af. Het plateautje wordt nog met een andere 

baksteen geaccentueerd. De 21 verzinkbare palen worden in de hele stad op dezelfde manier 

ingericht. De inrichting moet zo zijn dat de situatie zonder hoge kosten kan worden 

gewijzigd. Uit andere steden blijkt dat dit systeem geen ongelukken veroorzaakt. 

 

De heer Vrugt verzoekt om een reactie op het bewonersinitiatief Frans Halsstraat. 

 

13.  Sluiting 
 

De voorzitter roept de commissie op om de technische en informatieve vragen voor de vergadering te 

stellen. 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 18.40 uur. 


